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*Deltagere: 
 

Forældrevalgte Marianne Tang Hindsig, Christina Fjedsted Iversen, Rikke 
Martinussen, Morten Knudsen og Kirsten Lund Jensen 

Medarbejderrepræsentanter Susanne Mellergaard Pedersen, Inger Theils 

Ledelse Johnny Beier Hessellund, Anniezette Jensen 

Fraværende  

Referent Morten Knudsen 

 

Punkt Beslutning 

1. Orientering fra 
 
a. Skoleleder 
b. Pædagogisk Råd  
c. SFO 

 

a. Basetilbud kører videre. Og der tales om hvem der skal 
have tilbuddet. Og der kommer snart noget ud til 
forældrene. kommer til at køre som et forsøg. Rikke 
Blegvad er sat ind som pædagog. 
Julekoncert den 28/11 
b. lærerne har evalueret på emneugen og syntes det har 
været positivt. 
c. Astrid er ansat og det går rigtig godt. 
Der kommer en studerende fra den 1.dec og et halvt år 
frem. 
 

2. Skoleudviklingssamtaler 
 

I næste uge er der samtaler. 

3. Fælles Bestyrelsesmøde med 
samarbejdsskolerne 28/10 i 
Rækker Mølle 
 

 
Det er et arrangement hvor leder og bestyrelse fra de 4 
skoler som skal til Skjern. Hvor Skjern også er der. Hvor der 
arbejdes med hvad der skal ske på Skjern skole.  

4. Princip for forventninger og 
fundament for samarbejde 
 

 
Princip er revideret og rettet for fejl. 

5. Princip for undervisningens 
organisering 
 

 
Princip er revideret.  
Der er kommet en forældre henvendelse på, om vi ikke 
kan diskutere om skolen skal være lektie fri. Og flere er os 
syntes det er ok med lektie hjemme, så kan forældrene 
også holde øje med hvordan det går fagligt Der er et punkt 
i princippet hvor lektie mængden afstemmes på klassen 
eller med læren. Punktet vendes senere på skoleåret 

6. Ny forretningsorden til 
Folkeskolernes Samråd – 

 
Vi diskutere den gældende forretningsorden, de ting vi 
stiller spørgsmål ved. Kirsten får lavet et skriv som rummer 
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høringssvar udarbejdes 
 

de ønskede ændringsforslag 
 

7. Eventuelt 

 

Christina har fået en henvendelse fra sogneforeneingen. 
De er blevet kontaktet af Skjern kommune, der skal 
afholdes en Info tag. Som er hvor tyskere kan komme op til 
Skjern og se og snakke med de forskellige ting der sker i 
kommunen. For det er blevet moderne for tyskere at flytte 
til Vestjylland. 
 

 


